

Regionskonference De grønne pigespejder

Torsdag den 9. juni 2022



Referat:

1. **Godkendelse af forretningsorden** – gennemgået og regionsledelsen godkender på deres første møde mandag den 15. august 2022
2. **Valg af dirigent:** Henriette Jensen - Grindsted gruppe
3. **Valg af referent:** Hanne Lorenz - regionchef
4. **Beretning ved regionschefen og godkendelse heraf:** Hanne læste beretningen op, blev godkendt og vedlægges som bilag
5. **Fremlæggelse af regnskab for de forløbne 2 år og godkendelse heraf:**
Bianca gennemgik regnskaberne fra 2020 og 2021 der begge blev godkendt
6. **Indkomne forslag:**
 - a. **Brug af stemmer ved delegeretmøde og betaling for disse:**
Vi havde en rigtig god snak om deltagelse i delegeretmødet og hvad det vil sige at være med i beslutningerne for hvad der skal ske med De grønne pigespejdere. Her råder vi til, at grupperne husker at spare op, da man ved, der kommer en "stor" udskrivning til delegeretmødet hvert andet år. Dette arrangement er det eneste, man ikke kan søge tilskud ved kommune. Hvis grupperne ikke kan gøre brug af deres stemmer, hvilket vi ved kan ske, da der kan være andre begivenheder, kan man videregive gruppens stemme/stemmer, til andre leder i regionen. Men de skal selv betale for deltagelse.
 - b. **Gruppernes hytter, hvordan er de ejet:** Hanne har givet følgende til korpskontoret
Asserballeskov: selvejende institution
Esbjerg: Ejer selv deres hytte
Grindsted: Ejes fælles med FDF og der ligger overenskomst
Haderslev: Ejer selv deres hytte, grunden ejes af kommunen.
Ribe: ingen hytte
Rødekro: selvejende institution
Skads/Andrup: selvejende institution
7. **Drøftelse af regionens arbejde i den kommende periode:**
 - ✿ Regionsdag for alle spejdere lørdag den 28. januar 2023. Her i 2023 planlægger regionen, men fremover går det på skift til grupperne, der planlægger og invitere.
 - ✿ Lederfest 2023 fredag d. 3. marts med efterfølgende kursus/regionsmøde lørdag d. 4. marts 2023.

Alle grupper må rigtig gerne invitere alle andre grupper med til løb, arrangementer mm. Det er tit samme planlægning om man laver til 20 eller 60.

Vi har haft e god oplevelse med, at sætte senior fra Esbjerg og Grindsted sammen til en patrulje og deltage i Stormester ved Assenbækmølle spejdercenter, dette kunne vi gøre mere af, så pigerne kommer ud og oplever flere spejder på deres egen alder og gode arrangementer.

Regionsledelsen arbejder videre med de ønsker, der kom fra alle jer leder ved vores arbejde med strategien ved mødet den 5. marts på Hjartbro.
8. **Fremlæggelse af forslag til budget for det næste år 2022 og det følgende år 2023**
Budgettet blev gennemgået og godkendt

Regionskonference De grønne pigespejder

Torsdag den 9. juni 2022



9. **Fastsættelse af regionsafgift:** Da der har været overskud de sidst par år, nok pga. Corona, og der er penge på kistebunden, beholder vi 40,- kr. pr. medlem i regionsafgift.

10. valg af regionsledelse og suppleanter

I regionsledelsen sidder nu:

Hanne Lorenz – Grindsted gruppe

Mette Maagaard - Esbjerg gruppe

Bianca Ryborg – Asserballeskov gruppe

Birgitte Burgwald – Haderslev gruppe

Alle ønsker genvalg

Nyvalgte i regionsledelsen

Chatrine Støvring Preussler – Esbjerg gruppe

Tilde Kragh – Haderslev gruppe

Suppleanter:

1. suppleant: Cindy Uzor – Grindsted gruppe

2. suppleant: Karen Schmidt – Rødekro gruppe

kommende møder i regionsledelsen:

✿ Regionsledelsesmøde torsdag den 15. august kl. 18 i Haderslev

✿ Topledelsesmøde lørdag d. 29.-30.. oktober Vejle



✿ Topledelsesmøde Online søndag d. 22. januar 2023

11. **valg af revisor:** Regionsledelsen tager dette på deres første møde, man vil hører Sofie Nørby fra Haderslev gruppe der er færdig uddannet revisor.

12. eventuelt:

- Spejd med pigerne:** Hane gennemgik power point. Haderslev og Ribe har været med i projektet. Selve projektet forsætter og man vil rigtig gerne have flere SFOer og grupper med, så giv endelig lyd fra jer, hvis I kunne tænke at være med i dette. Alle fik hæfter med hjem.
- Samværdspolitik:** <https://pigespejder.dk/?s=samv%C3%A6rdspolitikken>
Alle foreninger skal have lavet en samværdspolitik. På delegeretmødet, var vi på et utrolig godt løb, som vi vil prøve at få fingrer i, så man kan lave dette ude i bestyrelserne, og herefter få udarbejdet gruppens samværdspolitik. Det er nemlig utrolig godt, at få det hele snakket godt igennem, så alle ved hvad det er og hvad man gør i mange situationer. Vedlægger bilag, med det man kan udfylde til gruppens samværdspolitik. Det er bestyrelsen der skal udarbejdet denne.
- Instagram:** regions Vadehav er kommet på Instagram region_vadehav denne er ikke tænkt som reklame, men her vi kan dele oplevelser, vi tænker grupperne/spejder kan overtage det ind imellem. Husk at #region_vadehav når man også laver noget på sin gruppes Instagram.

Tak for et godt møde
Hanne Lorenz



Tilde Kragh

